
Zápisnica zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku,  

konaného dňa 25. februára 2020 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                 

                                                                

                                  

Program – podľa pozvánky + poslanec Miloš Ferko doplnil do programu rokovania OZ 

                  bod č. 15 – Návrh zmeny odmeňovania poslancov OZ 

 

K bodu: 1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ a privítal prítomných 

  konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov,  

  čiže OZ je uznášaniaschopné 

- prečítal program a dal o programe hlasovať 

- program bol poslancami schválený 

- poslanec Miloš Ferko žiadal doplniť program rokovania OZ ako 15. bod pred Diskusiu  

  v tomto znení: Návrh na zmenu výšky odmeňovania poslancov OZ 

- návrh bol prijatý – za bolo 5 poslancov, 1 poslanec sa zdržal  

- starosta prečítal uznesenie – bolo poslancami schválené 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 návrhová komisia v zložení – Janette Mackaničová, Ing. Rudolf Meško – komisia bola 

jednomyseľne schválená 

 za zapisovateľku starosta určil Máriu Topolčányiovú – poslanec Ing. Rudolf Meško  

sa vyjadril, že proti zapisovateľke nič nemá, ale že pracovníčka Obecného úradu              

by nemala písať zápisnicu – poslanec Miloš Ferko sa vyjadril, že väčšinou sú na úradoch  

zapisovateľkami pracovníčky obcí – hlavný kontrolór Ing. František Feďák  

sa vyjadril, že starosta obce určuje, kto bude zapisovateľom 

 poslankyňa Janette Mackaničová sa vyjadrila, že by bolo dobré zakúpiť na účely 

rokovaní OZ diktafón 

 overovatelia zápisnice: Ignác Kotos a Milan Novák  

 starosta obce prečítal uznesenie – poslanci OZ ho zobrali na vedomie  

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

 

 starosta obce prečítal správu o činnosti od predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 poslankyňa Janette Mackaničová mala dotaz, že na webe nie sú zápisnice z posledných 

zasadnutí OZ a zároveň sa pýtala, prečo nie je na webe zápisnica z otvárania obálok  

k projektu chodníka a ihriska 

 ďalej mala dotaz, v akom stave je webová stránka obce – oslovený M. F. mal dotaz,  

či si stránku vieme opraviť sami alebo je potrebné oficiálne osloviť nejakú firmu 

 poslanec Milan Novák mal k tomu dotaz, prečo by sa mala robiť nová webová stránka, 

ak je táto dostatočne fungujúca 

 starosta obce dotazoval, že je potrebné upraviť webovú stránku kvôli tomu,  



aby ľudia mali novinky k dispozícii hneď a nemuseli sa k požadovaným informáciám 

preklikávať 

 poslanec Ing. Rudolf Meško mal dotaz ohľadom družiny: chcel vedieť dátum podania 

žiadosti – starosta informoval poslancov, že je to v štádiu riešenia – žiadosť bola poslaná 

na ministerstvo – keďže to bolo mimo plánu – môže byť založenie družiny reálne                

až v r. 2021 – ak bude ministerstvo súhlasiť a žiadosť podpíše, môže byť otázka družiny 

reálna už v septembri 2020 – poslanec Ing. Meško sa vyjadril, že by bolo potrebné túto 

záležitosť posúriť tak, aby to bolo reálne už v septembri tohto roka 

 starosta obce sa vyjadril, že podaná žiadosť je v poriadku, už sa len čaká na vyjadrenie 

ministerstva, žiadosť bola podaná v januári tohto roka 

 poslanec Milan Novák sa k tomuto vyjadril v zmysle, že je potrebné viac komunikovať  

a urgovať, aby to šlo rýchlejšie - určiť napr. dvoch poslancov OZ, ktorí by si túto 

záležitosť zobrali na starosť 

 poslankyňa Janette Mackaničová sa k tomuto tiež vyjadrila, že aj rodičia by boli radšej, 

keby to bolo zrealizované už v septembri tohto roka 

 starosta obce sa vyjadril, že družina by fungovala poobede 

 poslankyňa Mackaničová sa vyjadrila, že družinu by mala viesť kvalifikovaná 

pracovníčka 

 hl. kontrolór obce Ing. Feďák sa k tomuto vyjadril, že ministerstvo má na vyjadrenie  

60 dní 

 poslanci Mackaničová a Ing. Meško sa vyjadrili, prečo bola podaná žiadosť neskôr,  

keď poslancami OZ bola schválená už skôr – starosta obce pozrel, kedy bola podaná 

predmetná žiadosť 

 na záver k tomuto bodu starosta obce prečítal uznesenie, ktoré bolo poslancami OZ 

schválené 

 

K bodu: 4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2019: 

 

 hl. kontrolór obce Ing. Feďák prečítal návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020 

– informoval o zákone č. 369, o kontrolách, daniach, TKO, rezervnom fonde, plnení 

rozpočtu... 

 návrh rozpočtu na r. 2019 – 2021 – je v súlade so  zákonom – jeho úprava vychádza  

z plnenia príjmov a výdavkov predchádzajúceho rozpočtu 

 hl. kontrolór informoval aj o záverečnom účte 

 poslankyňa Mackaničová vyzvala starostu obce, aby vysvetlil, ako boli vypočítané 

odmeny poslancom OZ na konci roka 2019 – prečítala znenie VZN o odmeňovaní 

poslancov, v ktorom sa píše, že poslanec dostane za 1 rokovanie OZ 40,- € 

 starosta obce to vysvetlil nasledovne: bolo 8 riadnych rokovaní OZ a 2 mimoriadne 

rokovania OZ – tie boli krátké, trvali len pár minút – preto starosta rozhodol, že budú 

vyplatené – jedno po 10,- € a druhé po 20,- € – počet prijatých uznesení 63  

 hl. kontrolór Ing. Feďák dal podnet na prešetrenie VZN zo dňa 28. 10. 2018 –  

ak poslankyňa Mackaničová má pochybnosti, aby sa predmetné VZN prešetrilo 

 starosta obce prečítal uznesenie, 6 poslancov bolo za 

 poslanci OZ správu o kontrolnej činnosti hl. kontrolóra za rok 2019 odsúhlasili 

 

K bodu: 5. Rozpočtové opatrenie č. 06/2019: 

 

 starosta obce informoval poslancov OZ o rozpočtovom opatrení a vyzval hl. kontrolóra 

Ing. Feďáka, aby sa k tomu vyjadril – ten sa vyjadril v zmysle, že nie je potrebné  

sa k tomu vyjadrovať, nakoľko všetci prítomní boli oboznámení s materiálom  

už skôr 



 starosta obce prečítal uznesenie, ktoré bolo poslancami OZ schválené 

 

K bodu: 6. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2020: 

 

 starosta oboznámil poslancov OZ s dátumami nasledujúcich rokovaní OZ 

 poslanec Matej Kotos sa k tomu vyjadril, že v prípade potreby budú medzi sebou 

komunikovať a dohodnú sa, keby boli potrebné mimoriadne rokovania OZ 

 starosta oboznámil poslancov s týmito dátumami: 24. 04. 2020, 19. 06. 2020, 

28. 08. 2020, 23. 10. 2020, 11. 12. 2020 a podľa potrieb 

 starosta obce prečítal o tom uznesenie, ktoré bolo poslancami OZ jednomyseľne 

schválené 

 

K bodu: 7. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce: 

 

 hlavný kontrolór Ing. Feďák informoval poslancov OZ o rozpočte obce – prečítal  

k nemu aj stanovisko na r. 2021 a 2022 – na  základe predloženého návrhu rozpočtu 

 vychádzal z 2 hľadísk: zákonnosti – rozpočet obce je v súlade so zákonmi  

a z hľadiska metodickej správnosti – rozpočet je v súlade s opatrením Ministerstva 

financií SR 

 zároveň sa vyslovil, že rozpočet je v súlade s VZN obce o miestnych daniach,  

že bol zverejnený na úradnej tabuli, ako aj na webe 

 návrh rozpočtu – schválený rozpočet vychádza z vývoja príjmov a výdavkov –  

je to základný nástroj rozpočtového roka 

 vnútorne sa člení na príjmy a výdavky bežné, kapitálové a finančné operácie 

 rozpočet sa upravil o sumu 17.641,- € - vysúťažený projekt chodníka 

 návrh rozpočtu na rok 2020 a s výhľadom na roky 2021 a 2022 bol vyvesený  

a je potrebné zobrať to na vedomie 

 poslankyňa Mackaničová sa vyjadrila, že na webe síce bol 15 dní, ale na úradnej tabuli 

je 15 dní presne v deň konania rokovania OZ – teda 25. 02. 2020 

 poslanec Milan Novák dotazoval, čím sa vyrovná chodník – hlavný kontrolór povedal, 

že úverom – rozdiel je potrebné niekde vykryť – keď má obec peniaze,  

mohla by pomôcť aj VÚC-ka – požiadať VÚC o sumu 20.000,- € - resp.  

aj o výšku sumy celého projektu – osloviť predstaviteľov VÚC 

 je povinnosťou VÚC-ky zabezpečiť plynulý chod dopravy, ale aj cesty povedľa 

 hl. kontrolór informoval o úvere – na rozdiel medzi požadovanou sumou a dotáciou  

z VÚC-ky by obec zobrala úver 

 poslanec Ing. Meško dotazoval, že z položky v rozpočte splátka úroku vo výške  

1.500,- € by bolo potrebné odobrať 300,- € a dať ich na naftu pre hasičov 

 

K bodu: 8. Rozpočet obce na rok 2020 s výhľadom na r. 2021 a 2022: 

 

 v tomto bode zopakoval poslanec Ing. Meško svoj dotaz z predchádzajúceho bodu 

 poslanec Milan Novák tiež reagoval, že by bolo potrebné dať viac peňazí na naftu                 

pre hasičov 

 starosta dotazoval hl. kontrolóra, že by bolo potrebné znížiť položku 0620 717001  

o sumu 21.557,- € vo výdavkoch a upraviť aj položku 513002 na sumu 21.557,- € 

/obidve položky sú znížené o sumu 17.641,- €/ 

 hl. kontrolór uviedol, že rozpočet obce sa dá stále upraviť podľa potrieb 

 starosta obce dal hlasovať o zmenách v rozpočte – všetci poslanci OZ                                    

boli za 

 starosta prečítal uznesenia:  



a/ OZ schvaľuje návrh rozpočtu na r. 2020 

b/ OZ berie na vedomie návrh rozpočtu s výhľadom na roky 2021 a 2022 

 

K bodu: 9. Plán hlavných investičných úloh na rok 2020: 

 

 starosta prečítal plán hlavných investičných úloh a informoval o začatých projektoch 

 poslanci Mackaničová a Ing. Meško mali dotaz, či 10.000,- € nie je veľa na dve zastávky 

– budú však 3 – dve ako doteraz a jedna nová pri p. Onderovi 

 poslanec Milan Novák dotazoval, zastávky sú potrebné, ale je potrebné dokončiť  

aj výstavbu kanalizácie – vyzval starostu obce, že je potrebné ju dokončiť,  

pretože projekt kanalizácie je už rozostavaný – ide o spoločný projekt obcí Kuzmice  

a Slivník – v obci Kuzmice mal na starosti túto záležitosť ešte bývalý starosta Ján Geňo, 

v Slivníku to má na starosti poslanec Milan Novák 

 poslanec Novák ďalej dotazoval, že ak boli nejaké rokovania “vodári” volali jeho – 

problém je v tom, že projekt kanalizácie stojí – technológia, ktorá bola schválená 

predtým, je už zastaralá – projekt je potrebné prefinancovať aj s ohľadom  

na životné prostredie 

 bolo by dobré požiadať o zmenu – 60.000.- € inv. riaditeľov, aby upustili od tejto sumy, 

keďže obec nemá toľko peňazí – obec by zaplatila -  20.000,- € a Kuzmice by zaplatili 

sumu 40.000,- € 

 starosta informoval, že VVS zaplatí 60.000,- € za kanalizáciu v Slivníku a v Kuzmiciach 

– obec ušetrí peniaze, nakoľko v minulosti už obec dala peniaze na projekty - ČOV-ka 

Kuzmice 

 starosta dotazoval, že kanalizácia je už rozostavaná, je potrebné na tom ďalej pracovať 

a využívať aj eurofondy, zároveň dotazoval, či dodávateľ ostal ten istý – poslanec Novák 

mu odpovedal, že VVS urobí výberové konanie 

 poslankyňa Mackaničová dotazovala, či aj eurofondy, aj VVS – či sa to tak môže –  

áno, môže - napr. z eurofondov by obec dostala nejakú čiastku a zvyšok by zaplatila 

VVS 

 starosta prečítal uznesenie k tomuto bodu a plán hlavných úloh bol poslancami 

jednomyseľne schválený 

 

K bodu: 10. Informácia o nedoplatkoch na daniach a poplatkoch za TKO: 

 

- starosta obce informoval o nedoplatkoch na daniach a TKO /aj na základe inf.  

  hl. kontrolóra Ing. Feďáka/ 

- niektorí daňovníci sa v nedoplatkoch vyskytovali často – bol vyslovený návrh,                              

  aby sa neplatičom ešte raz poslali výzvy, potom obec pristúpi k vymáhaniu nedoplatkov  

   formou exekúcie 

- poslanec Novák dotazoval, aby bol dopad miernejší 

- starosta apeloval na hl. kontrolóra Ing. Feďáka, aby sa preverilo, či sú neplatiči                     

  v hmotnej núdzi a tomu aj prispôsobili spôsob vymáhania nedoplatkov – napr. formou   

  splátkového kalendára 

- starosta prečítal uznesenie a poslanci OZ zobrali informáciu o nedoplatkoch na vedomie –  

   za boli 5 poslanci, 1 poslanec sa zdržal 

  

K bodu: 11. Prerokovanie vývozu TKO – kuka-nádoby: 

 

 - starosta informoval, že 4-členná rodina má nárok na 1 kuka-nádobu 

- hl. kontrolór Ing. Feďák uviedol, že treba preveriť VZN o nakladaní s odpadom,                         

  ako to vlastne je – p. H. K. dotazovala, že áno, je to tak, 4-členná rodina má nárok                       

  na 1 kuka-nádobu 



- poslanec Milan Novák dotazoval, že je potrebné vychádzať z triedenia 

- starosta informoval, že obec zakúpila nálepky na kuka-nádoby – na 4-člennú rodinu                        

  1 kuka-nádoba, teda aj 1 nálepka na 1 kuka-nádobu, 8 ľudí – 2 kuka-nádoby – 2 nálepky  

  atď. 

- poslanec Ferko dotazoval, že je potrebné využívať zberný dvor 

- p. Š. J. informoval o stave prístupovej cesty k zbernému dvoru 

- poslanec Matej Kotos – mal by sa brať ohľad napr. u detí a starších ľudí, ktorí používajú  

  plienky, že kuka-nádoba sa takto naplní raz-dva 

- poslanec Ferko sa pýtal, či je v obci registrovaná čierna skládka – starosta obce odpovedal,  

  že nie je 

- poslanec Novák dotazoval, že bývalý starosta rozprával s občanmi ohľadom zberu TKO –  

  aby ľudia nevyvážali odpad inde a nerobili čierne skládky 

- starosta informoval, že občania budú o systéme nálepiek informovaní formou letáku alebo  

  prostredníctvom obecného rozhlasu 

- hl. kontrolór Ing. Feďák informoval, aké je VZN v obci Novosad 

- tento bod ostal otvorený a nebolo k nemu prijaté žiadne uznesenie 

 

K bodu: 12. Komunitný plán sociálnych služieb – schválenie: 

 

- starosta obce informoval o komunitnom pláne sociálnych služieb – z Košického  

   samosprávneho kraja prišla požiadavka urobiť ho, aj keď ich starosta obce informoval,                    

   že obec neposkytuje sociálne služby 

- KSK informovalo, že je potrebné takýto plán urobiť, dať ho na schválenie do rokovania  

  OZ a následne schválený plán predložiť KSK 

- poslankyňa Mackaničová dotazovala, či boli zo strany občanov nejaké požiadavky  

   a záujmy – keďže podľa zákona č. 448/2008 Z. z. sa komunitný plán robí na základe  

   požiadaviek a záujmov občanov – že poskytovať sociálne služby je v záujme SČK 

- nato starosta obce informoval, že obec takýto plán má mať, keďže to vyžaduje zákon 

- poslanec Novák vyzval starostu, aby sa obec nezaväzovala k niečomu, čo nemá,                       

  aby sa nepreberala zodpovednosť za iné organizácie 

- starosta informoval, že by šlo napr. o donášku liekov chorým a starým občanom, obedov,  

   atď. 

- poslanec Ing. Meško informoval, že ak bude možnosť, cez ÚPSVaR by sa našla práca  

              napr. terénneho pracovníka – obec by nedoplácala nič 

- poslanec Matej Kotos dotazoval, čo bude do budúcna, ak skončia projekty cez ÚPSVaR –  

   na to hl. kontrolór Ing. Feďák informoval, že obec je povinná postarať sa o takýchto  

   občanov – mal by byť plán a prečítal časť zákona č. 448/2008 

- starosta obce prečítal uznesenie – 4 poslanci boli za, 2 poslanci sa zdržali 

 

K bodu: 13. Informácia o možnosti výmeny verejného osvetlenia: 

 

- starosta obce informoval o 2 firmách, ktoré dali ponuku – firma ELTODO – ich ponuka                   

  je 31.153,90 € s DPH – splátka by bola vo výške 520,-€/mesačne 

- druhá firma je Stredoslovenská energetika – ponuka je vo výške 52.200,- € s tým,                          

  že mesačná splátka by bola vo výške 290,- € na 15 rokov, z toho 140,- € je údržba + servis  

  počas celej doby splácania – poslanec Ing. Meško dotazoval, čo všetko tá údržba obsahuje 

- poslanec Matej Kotos dotazoval, aká by bola úspora energie a či je potrebná výmena,                  

  keď sa verejné osvetlenie len nedávno opravovalo 

- poslanec Novák informoval o tom, že by bolo potrebné napr. ešte 5 rokov nechať terajšie  

  verejné osvetlenie a až potom riešiť otázku výmeny verejného osvetlenia; zároveň  

  dotazoval, že starosta by mal dať vypracovať analýzu terajšieho stavu verejného osvetlenia   

  a potom riešiť opravu, resp. výmenu 



- OZ berie na vedomie tento bod a zároveň aj vypracovanie analýzy doterajšieho stavu  

  verejného osvetlenia 

 

K bodu: 14. Odpredaj starej hasičskej KAROSY: 

 

- starosta informoval poslancov, že zvolal hasičov, aby im pán zo Slanského Nového Mesta  

   poukazoval, ako funguje hasičské auto 

- ohľadom starej KAROSY – bol návrh zo strany hasičov dať auto na odpredaj –                     

   je popraskaná tlaková nádoba na naftu – o čom informoval občan Š. J. 

- poslankyňa Mackaničová dotazovala, kto by mal záujem o odkúpenie takéhoto auta 

- poslanec Novák dotazoval, že auto nech sa ponúkne na odpredaj alebo na šrotovné 

- poslanec Matej Kotos dotazoval, že ho môžeme ponúknuť na bazos.sk, aj s papiermi –                    

  na odpredaj – cena dohodou 

- poslanec Novák – dal za úlohu pozisťovať túto záležitosť starostovi 

- občan Š. J. dotazoval, že nákladné autá musia ísť na šrotovné 

- starosta obce prečítal uznesenie – OZ doporučuje pozisťovať stav KAROSY a podľa toho  

   sa orientovať  

 

K bodu: 15. Návrh zmeny odmeňovania poslancov OZ: 

 

- poslanec Miloš Ferko dal návrh, aby sa odmena poslanov zo sumy 40,- €/1 uznesenie  

   znížila na sumu 1,- €/1 uznesenie a odmena aby sa rozdelila napr. takto – 300,- €                            

   pre novonarodené deti a pre deti, ktoré nastúpia do 1 ročníka, dať sumu 100,- € 

- poslanec Novák navrhol, aby poslanci sami rozhodli, čo sa s tými peniazmi urobí –  

   rozdeliť ich napr. pre potreby grécko- a rímskokatolíckeho kostola, pre MŠ a ZŠ, pre SČK,   

   atď. 

- hl. kontrolór Ing. Feďák dotazoval, že v tomto prípade bude potrebné zmeniť zásady  

   odmeňovania 

- poslanec Novák navrhol, aby sa to ešte zvážilo 

- starosta obce prečítal uznesenie – za návrh poslanca Ferka boli 2 poslanci, zdržali sa                        

  4 poslanci 

 

K bodu: 16. Diskusia: 

 

- poslanec Ignác Kotos dotazoval, kto dal súhlas na to, aby sa na domácom futbalovom  

   ihrisku hral priateľský futbal medzi mužstvami z Kalše a Plechotíc 

- starosta povedal, že súhlas dal on, nakoľko naše futbalové ihrisko sa nevyužíva 

- občianka M. T. dotazovala, že za bývalého vedenia sa futbal hral 

- poslanec Ing. Meško dal návrh, aby sa futbal v Slivníku hral a mohlo by sa začať  

  napr. so žiakmi 

- občan Š. J. informoval, že bola vyčistená cesta na zberný dvor, aby ľudia nerobili  

              čierne skládky a inf. aj o tzv. „Džubákovej doľiňe“ – poslankyňa Mackaničová sa pýtala,  

              čo to tá „doľina“ je – občan Š. J. odpovedal, že čierna skládka 

- p. H. K. informovala o tom, že dňa 08. 03. o 16:30 hod sa bude konať schôdza 

  novovznikajúceho MS SČK – informovala, že noví členovia si môžu zakúpiť členské    

  známky po 2,- € a oznámila, že v roku 2016 mali občania, ktorí darujú krv a majú  

  Diamantovú alebo Zlatú Jánskeho plaketu, platia za TKO len polovicu; zároveň povedala,  

  že v roku 2017, 2018 a 2019 takéto oslobodenia neboli 

- občianka M. T. dotazovala, že v roku 2017 a 2018 oslobodenia boli, v roku 2019 už nie,   

  zároveň dodala, že úľavu pre darcov krvi mala p. H. K. za rok 2016 preto, lebo si vyžiadali       

  len rok 2016 – to však neznamenalo, že v r. 2017 a 2018 oslobodenia neboli – čo občianka    

  M. T. dokázala aj písomne – odišla po zoznam oslobodených a tých, ktorí mali úľavu  



 na TKO za rok 2018 – poslankyňa Mackaničová daný zoznam videla, keďže sedela vedľa   

 nej; zároveň občianka M. T. dotazovala, že nemá problém ukázať aj zoznam oslobodených   

             a na úľavu na r. 2017 

- poslankyňa Mackaničová dotazovala, aby bol materiál poslancom OZ doručený 3 dni                

  pred konaním OZ v písomnej forme 

- poslanec Ing. Meško dotazoval, kto dal súhlas na to, aby boli v obecnej budove umiestnené  

   stoly na stolný tenis  

- poslanec Novák dotazoval, že je potrebné využívať obecnú budovu 

- starosta informoval, že stolný tenis je len v 1 miestnosti, ale nikto tam nechodí 

- poslanec Ferko dotazoval, že na chodbe to nie je úradná tabuľa, ale len nástenka,  

              úradná tabuľa je vonku – poslankyňa Mackaničová dotazovala, že úradnú tabuľu  

  by bolo potrebné presunúť nižšie, napr. na miesto oproti gréckokatolíckemu kostolu,  

  na čo starosta obce reagoval, že keď občania prídu do obchodu k poslankyni    

  Mackaničovej, tak sa prejdú aj k úradnej tabuli 

- občan R. K. informoval, že starosta obce povedal, že jeho manželka M. K. vraj píše počas  

  rokovaní OZ poslankyni Mackaničovej, čo má na rokovaniach hovoriť – poslankyňa  

  Mackaničová sa k tomu vyjadrila, aby svoje tvrdenie starosta obce aj dokázal 

- ohľadom písania zápisníc bol návrh, aby sa poslanci pri písaní zápisníc striedali  

 

K bodu: 17. Záver: 

 

- záver rokovania OZ previedol starosta obce a poďakoval prítomným za účasť a aktivitu 

- rokovanie OZ bolo ukončené o 21:00 hod 

 

 

 

                       

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák __________________________                                                                                           

                                 

                                                       

V Slivníku dňa 25. februára 2020 

 

 

 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

 


